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Abstract (en)
The drilling equipment, to drill into the ground, has a drill (1) with a hydraulic excavator (2) and a drill carriage (7). The drill carriage is linked to
the jib (5) of the excavator by a swing head (15), with three rotary axes (16-18) to give the working positions. The assembly gives a wide range of
variables through the three different movements at the drill carriage swing head, together with swing and track movements at the excavator.

Abstract (de)
Zur Erstellung geotechnischer Bohrungen dient ein Bohrgerät 1, das aus einem Hydraulikbagger 2 und einer Bohrlafette 7 besteht. Dabei ist die
Bohrlafette 7 über einen Schwenkkopf 15 mit drei Freiheitsgraden bzw. drei Drehachsen 16, 17, 18 mit dem Ausleger 5 des Hydraulikbaggers 2
verbunden, sodass er in die verschiedensten Arbeitspositionen leicht verbracht werden kann, insbesondere so, dass Bohrungen auch deutlich
oberhalb der Aufstandsfläche des Hydraulikbaggers 2 durchgeführt werden können. <IMAGE>
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